
ОБЛАСТНА АДМИНИСТРАЦИЯ ЛОВЕЧ 

ОБЛАСТЕН КООРДИНАЦИОНЕН ЦЕНТЪР 

 

П Р О Т О К О Л 

от заседание на Областен координационен център 

Днес, 17.02.2020 г., в зала 101 на Областна администрация – Ловеч, се проведе заседание 

на Областен координационен център, създаден във връзка с изпълнение на 

Постановление № 100 от 8 юни 2018 г. на МС, изменено от 18.10.2019 г., относно 

създаване на Механизъм за съвместна работа на институциите по обхващане и 

задържане в образователната система на деца и ученици в задължителна предучилищна 

и училищна възраст. 

В заседанието взеха участие г-жа Иваничка Буровска, началник отдел в РУО – Ловеч, г-

жа Росица Мойнова, инспектор „БППМН“ в ОД на МВР Ловеч, д-р Йордан Димитров – 

гл. инспектор дирекция „Медицински дейности“ към РЗИ-Ловеч, г-жа Снежанка 

Алексиева, директор на РД „Социално подпомагане“ Ловеч, г-н Димитър Димитров, 

директор дирекция в Община Ловеч, г-н Борис Врабевски, зам. кмет на Община Тетевен, 

г-жа Десислава Петровска, ст. специалист в Община Априлци, г-жа Виолета Йорданова, 

началник отдел в Община Луковит, г-жа Бисерка Петрова, секретар на ОбКБППМН, 

Община Троян, г-жа Вяра Дочева, специалист в Община Троян и Василка Христова, ст. 

експерт и секретар на Областен координационен център, съгласно приложения 

присъствен списък.  

Заседанието се води от г-н Бойко Пъдарски, зам. областен управител. 

 

Г-н Бойко Пъдарски откри заседанието като приветства с добре дошли участниците и 

поясни, че то е свикано с писмо № РР-21-40(12)/11.12.2019 г. на Областен управител и се 

провежда в изпълнение на Постановление № 100 на Министерски съвет от 08 юни 2018 

г., изменено от 18.10.2019 г., относно създаване на Механизъм за съвместна работа на 

институциите по обхващане и задържане в образователната система на деца и ученици в 

задължителна предучилищна и училищна възраст и във връзка с получено писмо от г-н 

Томислав Дончев, заместник министър-председател, относно засилване на контролът 

върху дейността на директорите на общинските детски градини, за обхващане на децата 

в задължителна предучилищна възраст от територията на обхват на всяка детска 

градина, както и да бъде засилена дейността на екипите за обхват за приоритетните 

групи деца и ученици.  

 

След това г-н Пъдарски представи на вниманието на членовете следният Дневен ред: 

 

1. Обсъждане на изпълнените до момента дейности по изпълнение на Механизъм за 

съвместна работа на институциите по обхващане, включване и предотвратяване 

на отпадането от образователната система на деца и ученици в задължителна 

предучилищна и училищна възраст – докладва г-жа Иваничка Буровска, началник 

на отдел в РУО-Ловеч; 

2. Представяне на информация за дейността на екипите за обхват за приоритетното 

обхващане на децата на 5, 6 и 7 години, които е трябвало тази учебна година да 

постъпят за първи път в подготвителна група или в първи клас, но не са записани 

– докладват представители на общините; 

3. Докладване за наложените наказания по реда на чл. 347 от Закона за 

предучилищното и училищното образование – докладват представители на 

общините; 

4. Други. 

 



След това се премина към неговото гласуване. Дневният ред се прие с пълно мнозинство, 

след което той даде думата по т. 1 на г-жа Иваничка Буровска. 

Г-жа Буровска припомни на присъстващите, че на предходното заседание са 

коментирани промените в ПМС №100 на МС, като ясно са разписани задълженията на 

всички институции ангажирани в системата. Тя обърна внимание на общините, че е 

необходимо да си актуализират данните за бр. ученици и цялата друга информация която 

е в системата.  

Тя представи актуална информация от направена извадка от информационната система, 

за всяка община в Област Ловеч, за обходени адреси, оформени и свалени формуляри. 

Г-жа Буровска информира, че във връзка с писмото на г-н Томислав Дончев, дейността 

на екипите за обхват е била съсредоточена основно към три фокус групи. Първата фокус 

група е 5, 6, 7 годишни деца, които подлежат на записване в подготвителна група в 

детската градина и в първи клас, но не са били записани през учебната 2019/2020 г. 

Втората фокус група, върху която са работили екипите са новоотпадналите към 1 

декември 2019 г., отново с фокус групата на 5, 6 , 7 годишните деца, тъй като при тях 

има най-голяма вероятност да бъдат върнати и задържани в образователната система. 

Третата фокус група това са децата който са заминали в чужбина, които имат отразен 

статус в системата „в чужбина“ към 01.09.2019 г., това са и децата които са най-много.  

  

След изказването на г-жа Буровска, г-н Пъдарски даде думата на представителите на 

общините по т. 2. и т. 3 да докладват за дейността на екипите за обхват за приоритетното 

обхващане на децата на 5, 6 и 7 години и наложени наказания по чл. 347 от Закона за 

предучилищното и училищното образование. 

 

Г-н Борис Врабевски взе думата, като каза, че в Община Тетевен механизма работи 

добре и резултатите са налице. Представи информация колко посещения на ученици и 

деца подлежащи за детски градини са извършили екипите в общината. Той информира, 

че от началото на 2020 г. са издадени 5 акта и 1 наказателно постановление.  

 

Г-жа Десислава Петровска каза, че в Община Априлци всички деца са обхванати и 

нямат издадени наказателни постановления. 

 

Г-жа Бисерка Петрова каза, че са актуализирали екипите си за обхват, обходени са 

всички адреси и за периода е съставен 1 акт на родители, които не са осигурявали 

присъствието му в училище.  

 

Г-н Димитър Димитров каза, че всички деца от приоритетната група5, 6 , 7 годишни са 

обхванати, извършени са посещенията на екипите, като напоследък няма отпаднали 

ученици, само такива със статус заминали в чужбина. Има няколко случая на заминали в 

други населени места, като не се регистрират там и немогат да бъдат открити. В община 

Ловеч няма наложени глоби на родители по чл. 347. 

 

Г-жа Виолета Йорданова информира, че все още имат необработени и несвалени 

протоколи от обхождането на децата и учениците. Община Луковит е пуснала 46 акта от 

началото на годината. 

 

След изчерпване на дневният ред и приключване на дискусията г-н Пъдарски закри 

заседанието, като благодари за участието на присъстващите и пожела лек и успешен ден!  

 

Протоколирал: 

               

Василка Христова 

Ст. експерт в дирекция АКРРДС 


